



Protokoll fört vid styrelsemöte 4

LULEÅ UNIVERSITETS DATORFÖRENING

Tidpunkt	2025-14-01, 18:00 - 20:00	
Plats	Telegram	
Kallade	Styrelsen 2024/2025	
För kännedom	Revisor	
Närvarande	Johan Hynell	Ordförande
	Fredrik Falk	Vice ordförande
	Joseph Harb	Kassör
	Calle Rautio	Sekreterare
	Carl Weldes	PR-ansvarig
	Rasmus Bengtsson	

1 Mötets högtidliga öppnande

Johan Hynell förklarar mötet öppnat kl 18:30.

2 Formalia

2.1 Val av Mötesordförande

Johan Hynell valdes till mötesordförande.

2.2 Val av Mötessekreterare

Calle Rautio valdes till mötessekreterare.

2.3 Val av 2 justeringspersoner tillika rösträknare

Carl Weldes och *Joseph Harb* valdes till justeringspersoner tillika rösträknare.

2.4 Mötets behöriga utlysande

Styrelsemötet förklaras behörigt.

2.5 Eventuella adjungeringar

inga adjungeringar.

2.6 Dagordningens godkännande

Dagordningen godkändes med ändringar ”Projektansökan” och ”Frekvens av framtida styrelsemöten”

3 Beslut. Utbyte av tjänster med Lulespexet

Se bilaga längst ner

Diskussion:

Johan Hynell har gjort stavnings ändringar men inga stora ändringar har gjorts. Diskuterar det som stod på avtalet i bilaga. Förslagsvis 2 år, men ROOT tänker att det kommer att finnas folk som kommer att hjälpa till oavsett så att ha ett stadigvarande avtal är onödigt. Max 2 men siktar på 1 år, då det "kan" bli svårt att hålla det aktuellt.

Ordförande Johan Hynell föreslår styrelsen

att skriva på kontraktet med Lulespexet

Rasmus Bengtsson yrkar

att avtalet ska högst ha en period på 2 år

Mötet beslutade

att skriva på kontraktet med Lulespexet att avtalet ska högst ha en period på 2 år

4 Diskussion. Formula Student

De vill ha en Windows server eller nåt i serverhallen.

Diskussion:

Nystartad förening typ, de vill ha saker i serverhallen. De vill ha hosting av Autocad/autodesk vault i serverhallen. Just nu betalar de för hosting på en sekundär tjänst. De vill erbjuda en logga på deras bilar som de bygger. De kanske kan erbjuda marknadsföring? Vi kan fixa en lösning men vi vill ha något i utbyte för denna tjänst. Ge dem en server med koppling och hoppas att de inte pajar något. Johan kan fortsätta hålla kontakten för att kunna få fram något avtal för att ta det vidare. Behöver nog inte hålla sig till deras företags paket, för en potentiell samarbete.

5 Diskussion. Årsmöte och valberedning

Vad behöver göras inför den stora dagen? Boka in ett datum.

Diskussion:

Handelsbanken efter TentaP. För att lösa access till banken. Torsdag 6 Mars årsmöte datum. Verksamhetsplan - styrelsen är den som skapar verksamhetsplan. Budget. Det som kommer tas upp ansvarsfrihet 23/24, budget, valberedning.

6 Diskussion. Gamejam??

Programmera spel och dricka energidryck istället för att sova.

Diskussion:

Arctic Game är intresserade i en Gamejam. Robert vill ha en Gamejam. LAN grupp är en sak som skulle vara intressant.

Calle Rautio bestämmer enväldigt från denna exakta punkt att beslut inom diskussion hanteras hädan på detta sätt:

Fredrik Falk yrkar

att bordlägga till nästkommande möte och att bjuda in Robert Johansson

Styrelsemötet beslutar

att bordlägga till nästkommande möte och att bjuda in Robert Johansson

7 Diskussion. Lokalen

Den är i bruk och fastighet är inte oss hack i hälen, hur vill vi utveckla den vidare? Baren?

Diskussion:

Väggen kommer att målas, så det behöver möbleras om. Vi kommer kanske få en banger vask. Hur ska detta integreras:

- Om vi får vask skulle det vara banger med dubbel ö ide.
- Jesper Berg kan få en budget som är att han basically bara löser problemet.

Vi vill få detta löst under LP3. Vi behöver rensa/sortera det som inte blev fixat under giga städningen som Rasmus, Calle och Johan tortera sig att fixa veckan innan tentaP. Vi har en miljon hyller och ett kylskåp och kanske en till pall som sitter utanför förrådet och förrådet är så fullt det kan bli. Vi vill få bort datorerna + serverna som inte används och inte får plats, för vi behöver plats för bättre saker att förvara. Vi har psykos mängd saker.

- Finns åsikt att det kan vara värt att starta någon kommunikation med LTU om att få mer plats om det öppnar upp i framtiden
- Finns annan åsikt att vi inte behöver mer plats

Vi har däremot en massa skit liggandes överallt. På typ 4 olika platser.

- A hus korridor
- Server rak i F-40
- 2/3 pallar utanför förråden
- Massa skit utanför LUDD korridoren

Skulle vara najs med en färdig pall för att hålla i LAN. Tar vidare diskussion till LAN.

Fredrik Falk yrkar

att bordlägga till nästkommande möte och ha med lokalansvarig

Styrelsemötet beslutar

att bordlägga till nästkommande möte och ha med lokalansvarig

8 Diskussion. LP-3/4 LAN

Föredragande: Fredrik Falk

Vill vi lägga upp någon plan kring LANen kommande terminen?

Diskussion:

Rasmus har förslag att ha ett open source LAN. Finns planer att ha ett större LAN LP4. CCLAN LP4 plan vecka 2 april. Om CCLAN inte fungerar så kan ett LUDD LAN samma datum fungera. Rasmus vill ha mini LAN 1 kväll under LP3. Borde gå.

9 Diskussion. Pulka

Föredragande: Fredrik Falk stulen Rasmus Bengtsson

S.No.P.P. är inom en förutsebar framtid. Vill vi i LUDD-styret bygga en pulka? När? Av vad?

Diskussion:

Sekreterare gav upp

600 kr så kan Rasmus Bengtsson skapa en pulka. IOT-edition!

”med accelerometer, gyroskop, temp-sensor och kamera, tagga pulka.ludd.ltu.se” Rasmus Bengtsson

Johan Hynell och Rasmus Bengtsson ville yrka saker men Sekreterare ignorera detta av princip själ.

10 Beslut. Projektansökan

Föredragande: Rasmus Bengtsson

Rasmus vill ge förslag till en LUDD pulka.

Diskussion:

Bilagor som tillkom inom diskussion:

- <https://www.electrokit.com/sensor-hat-for-raspberry-pi> 349kr
- <https://www.electrokit.com/kamerakort-for-raspberry-pi-v.2> 219kr

Totalt med moms och frakt 597kr.

Det ovan är vad Rasmus Bengtsson vill köpa in för att bygga/hjälpa till att bygga för en LUDD pulka under SNOPP i år.

Rasmus Bengtsson har inget mer att tillägga till denna punkten utöver detta och hoppas att detta bättre förklarar vad som diskuterades i den tidigare punkten.

Rasmus Bengtsson föreslår styrelsen

att ge Rasmus Bengtsson i uppdrag att köpa in ovan nämnda komponenter för ett max värde av 600 kr till LUDD med syfte att bygga en LUDD pulka

att ge LUDD styrelse tillsammans med Rasmus Bengtsson i uppdrag att bygga denna pulkan

Calle Rautio tilläggsyrkar

att ta den ovannämnda kostnaden från LUDD projektfonden

Mötet beslutade

att ge Rasmus Bengtsson i uppdrag att köpa in ovan nämnda komponenter för ett max värde av 600 kr till LUDD med syfte att bygga en LUDD pulka**att** ge LUDD styrelse tillsammans med Rasmus Bengtsson i uppdrag att bygga denna pulkan**att** ta den ovannämnda kostnaden från LUDD projektfonden

11 Beslut. Frekvens av framtida styrelsemöten

Föredragande: Fredrik Falk

Jag vill att vi beslutar frekvensen av styrelsemöten framöver.

Diskussion:

Behöver inte diskuteras då detta redan bestämts bara inte hölls av Johan Hynell.

Fredrik Falk **yrkar**

att LUDD ska ha minst ett styrelsemöte per månad för resterande verksamhetsåret.

Mötet beslutade

att LUDD ska ha minst ett styrelsemöte per månad för resterande verksamhetsåret.

12 Övriga ärenden**1. Johan är lite dum, plz fix**

Bröd

Diskussion:

Fredrik Falk yrkar

att om Johan Hynell inte håller sig till de frekventa mötena kommer han inte få äta bröd eller dricka öl

Calle Rautio tilläggsyrkar

att tills han då håller i nästa styrelsemöte

2. Nästa möte

Torsdag efter Tenta-p, 23 jan.

Diskussion:

Det är bra!

13 Mötets högtidliga avslutande

Johan Hynell förklarade mötet avslutat 20:02.

Mötes ordförande

Johan Hynell

Mötes sekreterare

Calle Rautio

Justerare 1

Carl Weldes

Justerare 2

Joseph Harb

2024-12-29
1(1)**Samarbetsavtal - Hemsida/väggmålning**

Avtalspart 1: Luleå studentspexförening, nedan kallat Lulespexet.

Avtalspart 2: LUDD.

Avtalspart 1:

Lulespexet åtar sig att:

Design: Designa mural långa väggen samt valfri kortvägg som sedan godkänns av LUDDs styrelse.*Väggmålning:* Måla mural på långa väggen samt valfri kortvägg i LUDDs lokal.**Avtalspart 2:**

LUDD åtar sig att:

Hemsida: Efter muralen har målats hjälpa lulespexets styrelse sätta upp en hemsida samt hoasta den på LUDDs server. Samt vara behjälplig om lulespexets styrelse behöver göra mindre uppdateringar på hemsidan.*Material:* Stå för kostnaden av den mängd färg som använts under målningen, dock på et högsta belopp av 1000 kr.**Ansvar:**

Ansvar ligger på parterna att uppfylla sina åtaganden enligt ovan. Om någon av parterna inte följer avtalet har andra parten rätt att häva avtalet. Hävning föregås av diskussion mellan parterna som avtalet berör.

Avtalstid:

Från avtalets undertecknande tom 20xx-xx-xx. Avtalet är upprättat i 2 exemplar varav parterna erhållit varsitt.

Ort och datum:

Ort och datum:

Jonathan Arhimaa Wärn
Kassör Lulespexet 2024
Luleå Studentspexförening

NN
NN

Luleå Studentspexförening
Luleå tekniska universitet
971 87 LuleåOrg.nr. 897001-5429
Bg.nr 5002-1575info@lulespexet.se
www.lulespexet.se